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آب شهرهای زلزله زده 
تا 48 ساعت قطع است

ســپهرغرب، گروه اســتان ها: مدیرعامل آب و 
فاضلاب شهری کرمانشــاه گفت: به دلیل تأمین آب 
هرسین  قصر شیرین،  ذهاب،  شرب شهرهای سرپل 
و ثلاث باباجانی از سر آب های این شهرها و کدورت 
آب، متأسفانه در حال حاضر آب رسانی به این شهرها 

عمدتاً به صورت سیار صورت می گیرد.
علیرضــا تخــت شــاهی، مدیرعامــل آب و فاضلاب 
شــهری کرمانشاه در مورد آخرین وضعیت آب و فاضلاب 
اســتان ناشــی از وقوع زلزلــه اظهار کرد: خوشــبختانه 
در شــهر کرمانشــاه مشــکل خاصی وجود ندارد اما در 
شهرستان های سرپل ذهاب، قصر شیرین، ثلاث باباجانی 

و گیلانغرب این میزان خســارت بیشتر بوده است.
وی افزود: متأســفانه با توجه به اینکه آب شرب شهر 
قصر شــیرین و سرپل ذهاب از ســر آب گرم سرپل تأمین 
می شود، آب ســراب دچار آلودگی و کدورت شده و این 
امر باعث شــده تا روند آب رســانی به این شهرها مختل 
شــود و از طریق آب معدنی و تانکرهای آب ســیار تأمین 

شود.
وی تصریح کرد: همچنین آب شــهرهای گیلانغرب و 
هرســین نیز از ســر آب های موجود در این شهرهاتأمین 
می شود که متأسفانه به دلیل زلزله آب این سر آب ها نیز 
دچار کدورت شــده و فعلًا قابل اســتفاده نیست و به این 

شهرها نیز از طریق تانکرها آب رسانی می شود.
مدیرعامل آب و فاضلاب شــهری کرمانشاه گفت: آب 
ثلاث باباجانی نیز به دلیل از مدار خارج شــدن ایستگاه 
پمپاژ برق نیز با مشــکل مواجه گردیده که بلافاصله یک 
ژنراتور به منطقه اعزام شده است که امیدواریم تا یکی دو 
ســاعت دیگر با نصب ژنراتور شاهد وصل شدن آب شهر 

باشیم. باباجانی  ثلاث 
وی در پایان تأکیــد کرد: اکیپ های زیادی به مناطق 
زلزله زده اعزام شــده که امیدواریم با رفع کدورت آب سر 
آب ها بتوانیم تا 48 ســاعت آینده آب شهرهای زلزله زده 

را دوباره وصل کنیم.
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انتخاب شهردار بروجرد به خوان هفتم رسید؛

بازی "دوسر باخت" شورانشینان بروجرد در انتخاب یک شهردار
از نامه وزارت کشور تا دست های پشت پرده

ســپهرغرب، گروه اســتان ها: مناقشات 
در  بروجرد  اعضای شورای شــهر  چندماهه 
انتخاب یک شهرداری با نامه وزارت کشور و 
ابلاغ شفاهی معاونین وزیر کشور در روزهای 
اخیر به اوج خود رســیده تــا ثابت کند این 
پارلمان محلی توان تجمیع آراء برای انتخاب 

یک شهردار را ندارد.
رئیس شــورای شــهر بروجرد قرار بود جلســه 
رســمی فوق العاده شــورا با حضــور فرماندار این 
شهرستان به تعیین تکلیف وضعیت شهردار بروجرد 
بپردازد تــا پس از ماه هــا بی ثباتــی در این نهاد 

نتیجه گیری های رسمی به اطلاع مردم برسد.
اما در حضور خبرنگاران دعوت شده به جلسه با 
درب قفل شده ساختمان شورا مواجه شدند و به جز 
چهار عضو اصلاح طلب شــورا جلسه در غیاب پنج 
عضو دیگر برگزار نشــد و علت ایــن امر هم ظاهراً 
عدم اطلاع اعضای حاضر و خبرنگاران از لغو جلسه 

مذکور بود.
بر اســاس پیگیری های انجام شده مشخص شد 
پیامکی که از ســوی مدیر شورا برای همه اعضاء و 
فرماندار مبنی بر لغو این جلسه ارسال شده که البته 
برخی اعضای حاضر با اظهار بی اطلاعی از مشاهده 
چنین پیامکی، لغو جلســات به صــورت پیامکی را 

غیرقانونی دانستند.

     جلسات پیامکی
رضا بهنودفر عضو حاضر در این جلســه بابیان 
اینکــه پیامک مذکــور مبنی بر لغو این جلســه 
دو ســاعت پیش به دســت برخی اعضا رســیده، 
درحالی که باید 24 ســاعت قبل این پیامک ارسال 
می شــد، اظهار کرد: هیئت رئیسه رأساً در برگزاری 
و لغو جلســه اقــدام می کند و هــر تصمیمی که 
گرفته می شــود تنها توسط یک شخص و به صورت 

دیکتاتوری اکثریت اتخاذ می شود.
وی افزود: فرآیند اعلام جلســات و یا لغو آن ها 
به اعضای شــورا به صورت نامه کتبی است و ارسال 
پیامک وجاهت قانونی ندارد که برای جلسه رسمی 
هم 24 ساعت قبل باید نامه کتبی به اعضاء ارسال 

شود.
به همیــن منظور فریبرز محســنی دیگر عضو 
حاضر در این جلســه در حضور خبرنگاران با اشاره 
به جلسه، خود با رئیس شورا در فرمانداری بروجرد 
و درخواست فرماندار از آن ها مبنی بر تعین تکلیف 
وضعیت شــهردار گفت: فرماندار بــر این موضوع 
تأکید داشــت که باید در اســرع وقت جلســه ای 
گذاشته شود چراکه بودن یاراحمدی شهردار فعلی 

در شهرداری قانونی نیست.
وی افزود: پس ازاین بود که رئیس شــورا وعده 

جلســه روز گذشــته، رأس ســاعت 16 با حضور 
فرمانــدار را داد اما فرمانــدار این را هم تأکید کرد 
صرف گذاشــتن جلســه کفایت نمی کند بلکه باید 
نتیجــه گرفته شــود و نتیجه هم این اســت که 
یاراحمدی با توجه به بازنشســتگی با شــهرداری 
خداحافظی کند و یک سرپرســت جدید منصوب 
شــود و زودتــر به فکــر نیرویی باشــید که لااقل 
زباله های مردم را درســت جمع کند و خواســتار 
خروج از بازی های اصولگرایی و اصلاح طلبی شــد 
تا نیرویی خدمتگزار انتخاب شود و قرار شد در این 

جلسه موضوع حل وفصل شود.

     نامه پرماجرای وزارت کشور
به گفته این عضو، شــورای شــهر بروجرد نامه 
وزارت کشــور 23 مهرماه جاری خطاب به رئیس 
شــورای بروجرد ارسال شــده که پس ازآن مدارک 
بسیاری ارســال گردید اما وزارت کشور با توجه به 
مســتندات قبلی این مــدارک را نپذیرفته چرا که 
ســنوات خدمت وی بالای 31 سال است بنابراین 
معاون عمرانی و معاون شهرداری های وزارت کشور 
در تماس هایی با استانداری و شخص رئیس شورای 
شــهر به صورت ابلاغ شفاهی در تاریخ 17 آبان ماه 
خواستار تعین تکلیف هرچه زودتر وضعیت شهردار 

فعلی شده اند.
محسنی در ادامه این را هم یادآور شد که وزارت 
کشــور به جز نامه یادشده نامه دیگری نخواهد داد 
و در صورتی نامه بعدی از وزارت کشــور ارســال 
می شود که توجیهات پذیرفته شده و چون پذیرفته 
نشد به صورت تلفنی به استانداری ابلاغ شد تا این 
موضوع مدیریت شود و تأکید شد که ادامه این کار 

غیرقانونی است.
گزینه هــای  بــه  هــم  گریــزی  البتــه  وی 
پیشــنهادی شهردار جدید داشــت و اینکه حتی 
در گفت وگوی روز گذشــته با بیاتی رئیس شورا 
روی ایــن موضوع هم تبادل نظر شــده که چون 
از ســه ماه سرپرســتی شــهردار فعلی تنها 10 
روز باقی مانده و بر اســاس قانــون نباید دوران 
سرپرســتی در شــهرداری بیش از سه ماه باشد 
قرار شد سرپرستی برای شهرداری منصوب شود 
و با امامی شهردار سابق ملایر برای تصدی پست 
شــهردار بروجرد هم صحبت شد که اعلام کرد به 
دلیل مشکلات شخصی نمی تواند این پیشنهاد را 
بپذیرد و به این ترتیب کار گزینش شهردار جدید 

آغازشده است.
عضو شورای شهر بروجرد از اینکه رئیس شورای 
شــهر جانب بی طرفی را در دعواهای اخیر رعایت 
نکرده انتقــاد کرد و گفت: دو ماه پیش ما معترض 
بودیم و در جلســات غیبت داشتیم اما رئیس شورا 

در کنــار دیگر اعضا درب ها را بــاز می کرد و خود 
در جلسات شــرکت می کرد و گزارش غیبت ما را 
می دادند و انتظار می رفت امروز رئیس شورا در این 
موضوع بی طرف باشد و درب را قفل نکند و طبیعتاً 

به دلیل غیبت چهار نفر جلسه رسمیت نداشت.

     خودکامگی در شورا
وی این حرکت ها را خودکامگی در شورا خواند 
که زمینه نگرانی آن ها شده تا شورا که برآیند رأی 

مردم است به این سمت تمایل پیدا کند.
محســنی بر این موضوع هــم تأکید کرد که تا 
زمان تعیین تکلیف شــهردار جلسه دیگری برگزار 
نمی شــود و باید به ســمت انتخاب شهردار جدید 

پیش رفت چراکه فرصتی باقی نمانده است.
وی این را هم یادآور شــد که مدیر شورا از نظر 
قانونی زمان خدمت یاراحمدی شــهردار فعلی یک 
سالی است به پایان رســیده و بر اساس حکم وی 
در ابتدای امسال ســابقه کار وی 30 سال و 8 ماه 
بوده و با احتســاب 8 ماه گذشــته به 31 ســال و 
4 ماه رسیده اســت و با این حساب وی بازنشسته 

محسوب می شود.
در ادامــه محمد پرهام دیگر عضو شــورا، نامه 
وزارت کشور را قرائت کرد که در این نامه ایراداتی 
همچون پایان ســنوات خدمت بیش از 30 ســاله 
منــدرج در حکم کارگزینی غلام عباس یاراحمدی 
شــهردار پیشــنهادی شورای شــهر بروجرد و نیز 
مدرک فوق دیپلم وی ذکرشده بود که بر این اساس 
صدور حکم بازنشستگی وی را ضروری اعلام کرده 
و امکان صدور حکم انتصاب وی به ســمت شهردار 
شهر بروجرد با استناد به مقررات موجود را ناممکن 

دانسته بودند.

     حکم بازنشستگی شهردار فعلی ابلاغ 
نشده

در ادامه برای اینکــه اظهارات اعضای غایب در 
این جلسه را جویا شویم در تماسی تلفنی با اشرف 
چگنــی جزئیات وضعیت شــهردار فعلی و موضوع 
مناقشه دو گروه شورا را از وی جویا شدیم که وی 
دراین باره گفت: اگر قانونی درســت در شهرداری 
وجود دارد چرا به کســی که بازنشسته شده اجازه 

داده اند 7 ماه بیشتر خدمت کند؟
وی افزود: اگر شــهردار فعلی بازنشســته است 
باید حکم بازنشستگی وی از سوی تأمین اجتماعی 
ابلاغ شــود اگرنه باید حکم شــهردار شدن به وی 

داده شود.
این عضو شورای شهر بروجرد بیان کرد: در نامه 
وزارت کشــور آمده که شــهردار منتخب 31 سال 
ســابقه کار دارد که اســتعلام از تأمین اجتماعی 
گرفته شــد و مشــخص شد وی 29 ســال سابقه 
خدمــت دارد بنابراین اگر آن ها ادعای بازنشســته 
شدن شهردار منتخب رادارند باید به صورت کتبی 
همچون ما که از تأمین اجتماعی ســنوات خدمت 

وی را درخواست کردیم، ثابت نمایند.
البته این عضو شورا یادآور شد استعلام یادشده 
هم اکنون در اختیار رئیس شوراســت که قبلًا یک 

نسخه از آن به وزارت کشور ارسال شده است.
وی تأکید کــرد که ما نمی توانیم مردم را به زور 
بازنشســته کنیم و اگر وزارت کشور قانون، بازرسی 
و حراســت دارد بازرس بفرستند تا تخلفات آشکار 

شود.

چگنی تصریح کرد: فرماندار نماینده اســتاندار 
است و باید حکم بازنشستگی شهردار را در حضور 
خبرنــگاران بــه وی ابلاغ کند در ایــن صورت ما 
شــهردار جدید انتخاب می کنیم امــا به زور زیر بار 
خواســته های دیگر اعضا نمی رویم و قانون برای ما 
فصل الخطاب اســت و روی رأی خود به شــهردار 
مانده ایم و درصورتی که بازنشســت شــود اصراری 

نداریم.

     تحــت تأثیــر جوســازی ها قرار 
نمی گیریم!

وی دربــاره غیبت برخی اعضا در جلســه روز 
گذشــته هم گفت: برخی اعضا مشکلاتی داشتند 
که به رئیس شــورا اعلام شد و به دلیل اینکه برای 
انتخاب شهردار باید تمام اعضا حضورداشته باشند 
جلسه رسمیت نداشت بنابراین اعلام شد که جلسه 
لغو شــود اما مرخصی رفتن ایــن تعداد از اعضای 

شورا عمدی نبوده است.
این عضو شورای شهر بروجرد به صراحت تأکید 
کرد که رأی به زور به کسی نمی دهم و رأی خود را 
به زور پس نمی گیرم و بر اساس قانون اگر به  اجبار 
ما را مجبــور کنند و دراین باره جوســازی نمایند 
به هیچ وجه تحت تأثیر جوسازی ها قرار نمی گیریم.

وی بیان کرد: آقایانی که مســئول کمیسیون ها 
هستند و مدعی اند ارســال پیامک برای دعوت به 
جلسات وجاهت قانونی ندارد ازاین پس باید اعضای 
شورا را برای حضور در کمیسیون خود کتباً دعوت 

کنند.
چگنی از دســت های پشــت پرده ای گفت که 
خواســتار عزل یاراحمدی هســتند و اینکه زیر بار 

زور آن ها نمی روند.
امــا بر اســاس اظهارات یک مقام مســئول در 
ســازمان تأمین اجتماعــی که نخواســت نامش 
به دلیــل آنچه وی آن را عدم تمایــل به ورود در 
بازی هــای سیاســی خواند، فاش شــود ســنوات 
خدمت یاراحمدی شــهردار منتخب فعلی تا پایان 
شهریورماه به 29 سال رسیده و هنوز تا اتمام زمان 

خدمتش یک سالی باقی است.
این مســئول همچنین تأکید کرد که استعلام 
سوابق یاراحمدی به دفعات و به درخواست اعضای 
شورای شهر برای آن ها ارسال شده و میزان سنوات 
خدمت وی که برگرفته از ســال های پرداخت حق 
بیمــه و نه میزان کار کردن وی اســت، به شــورا 

اعلام شده است.
با این حال قضاوت در مورد این کشــمکش ها را 
به افکار عمومی می ســپاریم تا مشخص شود پشت 
پــرده این بازی های سیاســی چه فرد یــا افرادی 

هستند.

سپهرغرب از مناطق زلزله زده غرب کشور گزارش می دهد:
نماینده مردم سرپل ذهاب، قصر شیرین و گیلانغرب: 

نیروی ارتش در خدمت رسانی سنگ تمام گذاشت
فرماندار ثلاث باباجانی: اضطراب مردم مانع خدمت رسانی                  فرماندار سنندج: تمامی دستگاه در حالت آماده باش هستند

فرماندار مریوان: زلزله دراین شهرستان تلفات جانی نداشته است                  مدیرکل مدیریت بحران استانداری ایلام: تعداد مصدومان 67 تن
سپهرغرب، گروه اســتان ها - طاهره ترابی 
مهوش: فرماندار کرمانشــاه: درپی وقوع زلزله 
7.3 ریشــتری که اســتان های غربی را شب 
گذشته لرزاند بر آن شدیم تا از آخرین وضعیت 
اســتان ها و شهرســتان های درگیر این بلای 
طبیعی اطلاعاتی را کســب کنیم که در ادامه 

شاهد آن خواهید بود:
نماینــده مــردم قصرشــیرین، ســرپل ذهاب و 
گیلانغــرب در گفتگویــی اختصاصــی بــا روزنامه 
ســپهرغرب در خصوص میزان خسارت جانی و مالی 
ناشــی از زلزله شب گذشته در حوزه انتخابیه خود با 
بیان اینکه تاکنون بیش از 15 نفر از اعضای خانواده 
خود را از دســت داده ام گفت: تعداد کشته شــدگان 

بیش از 270 نفر است.

     شهرستان ســر پل ذهاب بیش از 40 
درصد آسیب دیده است

فرهاد تجری با اشــاره به اینکه شهرستان سرپل 
ذهاب بیش از 40 درصد دچار آســیب دیدگی است، 
اظهارکرد: دو دهســتان پشــت تنگ و دشت سرپل 
ذهاب به دلیل فرســوده بودن بافــت با بیش از 60 

درصد تخریب بیشترین آسیب دیدگی را داشته اند.
تجری با اشاره به اینکه شهرستان قصر شیرین در 
مقایسه با ســرپل ذهاب دچار آسیب دیدگی کمتری 
اســت، اظهارکرد: در پیگیری های که از ساعات اولیه 
داشــتیم مشکل بازگشــایی راه های مواصلاتی برای 

رسیدن نیروهای امدادی حل شد.
وی با بیان اینکه پیگیر تأمین مایحتاج اولیه برای 
آسیب دیدگان هستیم گفت: در حال حاضر در حوزه 
تأمین آب آشــامیدنی، مواد غذایی و مخصوصاً پتو با 

مشکل مواجه ایم.

     برق شهرستان سرپل ذهاب تا بعدازظهر 
وصل خواهد شد

وی با اشــاره به حل مشکل برق شهرستان سرپل 
ذهــاب تــا بعدازظهر روز گذشــته، گفــت: برق دو 
شهرســتان گیلانغرب و قصرشــیرین در حال حاضر 

مشکلی ندارد.
نماینده مردم قصر شــیرین، گیلانغرب و ســرپل 
ذهاب از پیگیری مجدانه رئیس اورژانس کل کشــور 
تقدیر کــرد گفت: آقای کولیوند از ســاعات اولیه با 
همراهــی بنده در حــوزه خدمات رســانی همکاری 

ویژه ای را مبذول داشتند.
وی در خاتمه از حضور و کمک رسانی ویژه نیروی 
ارتش قدردانــی کرد و تصریح کــرد: این نیروها در 

خدمت رسانی سنگ تمام گذاشتند.
فرماندار کرمانشــاه نیز با اشاره به اینکه تا کنون 
خوشــبختانه تنها یک نفر در بر اثر زلزله در منطقه 
ماهی دشت شهرستان کرمانشــاه کشته شده است، 
گفت: این فرد در ساختمان نگهبانی یک چاه آب در 

یکی از روستاهای این منطقه بوده است.
فضل الله رنجبر همچنین از زخمی شــدن 19 تن 

نیز در این زلزله خبر داد و اظهارکرد: این زخمی ها در 
روستاهای بخش کوزران، فیروز آباد بوده اند.

رنجبر با اشــاره به تخریب 3 واحد مســکونی در 
شهرک کرناچی این شهر نیز گفت: در پی این حادثه 

تن مجروح و به بیمارستان ارجاع داده شده اند.
در ادامه فرماندار شهرستان ثلاث باباجانی )ازگله 
کانون زلزله( کرمانشاه نیز با اشاره به اینکه مهم ترین 
مشــکل در حال حاضــر اضطرابی اســت که مردم 
مســتولی شــده، گفت: از آنجائیکه 90 درصد بافت 
شــهری و 70 درصد از بافت روستایی این شهرستان 
بر اثر زلزله تخریب شده است لذا مردم در خیابان ها 
هســتند و اضطراب از دســت دادن منازل آنها را به 

لحاظ روحی دچار مشکل کرده است.
علی اکبــر اکبری با اشــاره به نیاز مبــرم به مواد 
غذایی، پتو و چادرعنوان کرد: تا بدین لحظه 15 تن 

کشته و 60 تن بر اثر زلزله زخمی شده اند.
فرماندار شهرستان سنندج با بیان اینکه الان تمام 
با  نیروهای دستگاه های خدمات رســان و شهرداری 
تمام ظرفیت در آماده باش کامل هستند، اظهار کرد: 
تمهیدات لازم به صورت کامل در اســتان اندیشیده 
شده است و این انتظار را داریم که مردم از تجمع در 

پمپ بنزین و برخی نقاط خودداری کنند.
ابراهیم زارعی خاطرنشــان کرد: سوخت لازم در 
استان وجود دارد و مشــکلی در این زمینه نداریم و 
تنها خواسته ما از مردم حفظ آرامش وا ستراحت در 

خانه هایشان است.
فرماندار ســنندج همچنیــن از تعطیلی مدارس 
تمامی مقاطع تحصیلی در نوبت صبح روز دوشــنبه 

این شهرستان خبر داد.
زارعی اظهار کــرد: در حال حاضر گزارش دقیقی 
در مــورد میزان خســارت های احتمالــی در حوزه 
زیرســاخت ها و دیگر بخش ها نداریم و بحث ارزیابی 

خسارت ها انجام خواهد شد.
فرماندار مریوان نیز با بیــان اینکه درحال حاضر 
5 شهرســتان دیگراستان درگیر زلزله هستند، گفت: 
در همان دقایق ابتدایی وقوع زلزله ســتاد بحران در 
فرمانداری مریوان با حضور اعضای این ستاد تشکیل 
و تمهیــدات لازم بــرای مقابله با هر نوع شــرایطی 

اندیشیده شده است.
محمد شــفیعی افزود: زلزله در این شهرســتان 
تلفات جانی به دنبال نداشــت اما چند نفر در زمان 
خروج از خانه دچار آســیب دیدگی شــده بودند که 
بعد از انجام اقدامات ســرپایی در بیمارستان مریوان 

ترخیص شدند.
وی خاطرنشــان کرد: وضعیت در روستاهای این 
شهرســتان نیز عادی است و در ارزیابی های اولیه که 
از روســتاهای شهرســتان مریوان انجام شده است، 
خوشبختانه تاکنون موردی از خسارت جانی گزارش 

نشده است.
شــفیعی ضمن اشاره به خســارت های منازل در 
حدود 8 روســتای این شهرســتان، گفت: در داخل 
شــهر مریوان در برخی از مناطق برق قطع شــد که 

بلافاصله مشکل آن رفع شد.
وی در مورد برخی تصاویر منتشرشــده در فضای 
مجــازی در خصوص ریزش کوه در جاده ســنندج ـ 
مریوان و مریوان ـ اورامان، گفت: این تصاویر مربوط 
به مریوان نیســت و در حال حاضر هیچ مشکلی در 

این مسیرها وجود ندارد.
وی در پایــان اذعان کرد: تمــام مقاطع تحصیلی 
شهرستان مریوان در شــیفت صبح دوشنبه تعطیل 

بوده است.

     برگزاری ستاد ارزیابی خسارت درآینده 
نزدیک

مدیــرکل مدیریــت بحران اســتانداری ایلام نیز 
درادامه گفت: از مردم شــهرها و روســتاهای استان 
ایلام که دچار خسارت شــده اند می خواهیم فعلًا به 

هیچ اداره ای مراجعه نکنند.
احمــد کرمــی ادامــه داد: درخصــوص ارزیابی 
خسارت های وارده در جلســات آتی مدیریت بحران 
استان ایلام تصمیم لازم اتخاذ و از طریق رسانه های 
رســمی به اطلاع مردم خواهد رســید و زمان کافی 

برای این موضوع اختصاص خواهد یافت.
کرمی افــزود: همانگونــه که بعد از ســیل، این 
ســتاد جهت برآورد میزان خســارات ایجاد شده، در 
طــی روزهای آینده نیز بــرای زلزله این کار را انجام 

خواهیم داد.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری ایلام با اشاره 
به اینکه تعــداد مصدومان زلزله ایلام 67 نفر بود که 
همگی نیز مرخص شــده اند، اذعان کــرد: از آنجایی 
که زلزله سراســر اســتان را در بر گرفته بود، امکان 
ایجاد کمپ و توزیع پتو در تمام مناطق نداشتیم اما 
درمکان هــای پرجمعیت و عمومی نظیر خوابگاه های 
دانشــجویی در کنار خوابگاه ها چادر زدیم و امکانات 

اولیه نیز در اختیارشان گذاشتیم.
مع الوصف بــا توجه به آنچه گفته شــد میزان 
خســارت وارده و تعداد و جانباختــگان این بلای 
طبیعی و برخــورد و واکنش مردم نســبت به آن 
نشــان دهنده آن اســت علیرغم اینکه 14 روز از 
هفته پدافند غیر عامل می گذرد این هفته و یا روز 
نتوانسته است کارایی لازم را در مواجه با بحران در 
پی داشته باشد لذا می توان گفت برگزاری نمادین 
این هفته و نشســت هایی که خروجی آن را باید در 
بحرانهــا دید در واقع هیچ بوده اســت چرا که در 
اکثــر مناطق زلزله زده مردم حتی از نحوه برخورد 
بــا زلزله نیز بی اطلاع هســتند و ایــن بی اطلاع 
مانــع ارائه خدمــات گروه های امــدادی می گردد 
لذا ضروری تــا برای کارآمدی پدافنــد غیر عامل 
در مواقع حســاس فکری اندیشــیده شود از سوی 
دیگــر شــنیده ها حاکی از آن اســت که برخی در 
دفاترهوایی نیز برای خود جیب دوخته و بلیط های 
این شرکت ها برای حتی تا 3 برابر قیمت واقعی به 
فروش می رسانند که دراین باره نیز باید گفت چرا 

ما به خودمان هم رحم نمی کنیم؟


